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MAGYAR MOZGÁS- ÉS TÁNCTERÁPIÁS KÖZHASZNÚ EGYESÜLET 

ELNÖKSÉGI ÜLÉS 
2022. 08.28. vasárnap, 9:00-11:00 

Zoom 
 
 
Az ülésen jelen vannak az alábbi személyek: Korbai Hajnal (elnök), Merényi Márta (elnökhelyettes), 
Mészár Zsófia (titkár), Végh Márta (pénztáros) 
 
Vendég: Szügyi Szabina 
 
Jegyzőkönyvvezető neve: Szügyi Szabina 
 
Korbai Hajnal ismerteti a napirendi pontokat.  
 
Napirendi pontok: 

1. Szervezetfejlesztés – szeptember 11. 
2. TB ügyek 
3. Őszi belsős továbbképzések, nyílt nap, szakmai nap 
4. KATA eltörlésének hatása az Egyesületre 
5. Kiadvány 
6. Őszi közgyűlés 
7. Egyéb 

 
Az elnök felteszi a kérdést, hogy van-e javaslat kiegészítő napirendi pontokra. Javaslat nem történt. 
 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 6./2022. számú elnökségi határozatát, 
mely szerint elfogadja a felterjesztett napirendet. 
 
1. Stratégia és szervezetfejlesztés – szeptember 11. 
Heten már regisztráltak. A mozgást Scholtz Kriszti fogja vezetni. Terapeuta-páciens párokról a 
szervezetfejlesztésben: minden páros maga tudja eldönteni, hogyan vannak ők most a folyamatban, 
szeretnének-e egyszerre részt venni az egyes napokon. Szervezetfejlesztési szempontból nem 
probléma, ha mindkét fél jön. 
 
2. TB ügyek 
Május 10-én kibővített TB ülést tartottak a 200 órás Semmelweis Egyetem (SE) képzés miatt. A TB 
felkérte Incze Adrit, Szili Katát és Korbai Hajnit a megbeszéltek alapján kidolgozni a képzést. Merültek 
fel kérdések, ezért abban maradtak, hogy továbbítanak egy levelet az illetékeseknek. 
A módszerspecifikus egyesületeknek nagyon sok aggályuk van az SE új pszichoterapeuta képzésével 
kapcsolatban, ezért folyamatos közös gondolkodást indítványoztak a Pszichoterápiás Tanács Szövetség 
tagegyesületei között Transzparencia néven, azzal a céllal, hogy az egyesületek egymással összefogva 
olyan javaslatokat dolgozzanak ki, ami a hallgatók és a képző egyesületek oldaláról is vállalható. 
 
3. Őszi belsős továbbképzések, nyílt nap, szakmai nap 
Szakmai napra november 6-át javasolja az Elnökség, egyben itt megtartva a közgyűlést is. 
Ettől függetlenül lehet belsős továbbképzés októberben, online javasoljuk. 
 
4. KATA eltörlésének hatása az Egyesületre 



Jelenleg van érintettség a képzésben és az adminisztratív ügyek intézésében. Ha nem változik semmi, 
megoldást kell találni a kifizetésükre. Ez költségemeléssel járhat. A későbbiekben megoldás lehet, ha a 
képzést és a szupervíziót különválasztja az egyesület. A lebonyolításban tudunk segítséget adni, 
amennyiben igénylik. 
Kérhetünk szándéknyilatkozatot, hogy ki, hogyan tervezi a jövőjét ebből a szempontból. Utána kell járni 
az egyszerűsített foglalkoztatás és a megbízási szerződés lehetőségeinek. Továbbá tisztázni kellene a 
jutalom, ajándék, ösztöndíj, adomány kérdésköreit. 
Az Elnökség tagjai egyhangúan elfogadják a felvetést, miszerint ha a Képzési Munkacsoport által 
szervezett továbbképzés előadója 
a) a 2022. szeptember 1-től érvényes KATA szabályokat alkalmazza, úgy ő közvetlenül a résztvevőknek 
számláz, és egyben vállalja, hogy az előzetesen megállapodott tiszteletdíjon felüli részt Adományként 
befizeti az Egyesület számlájára; 
b) nem tartozik a 2022. szeptember 1-től érvényes KATA szabályok alá, úgy a korábbi eljárásnak 
megfelelően az egyesület számláz a résztvevőknek. 
 
5. Kiadvány 
Erasmus+, vagy egyéb Uniós pályázatra való jelentkezés tervezése, melynek során az Egyesület 
nemzetközi kutatóintézettel, képzési intézménnyel lép partnerségbe mozgáselemzés, táncterápia 
területén való továbbképzés, kutatásmódszertanban való képződés céljából. A projekt várható 
kimenete a nemzetközi együttműködési projekt végrehajtása mellett egy a mozgáselemzést / mozgás 
viselkedés kutatás területén kidolgozott módszertanok bemutatására vállalkozó tanulmánykötet. 
A publikáció célcsoportjai: mozgás-és táncterapeuták, segítő szakemberek (gyógypedagógusok, 
tanárok, családokkal, gyerekekkel foglalkozó szociális munkások, klinikai szakpszichológusok). 
A pályázatra nem lehet önállóan, csak együttműködésben jelentkezni, ehhez a Pályázati és kiadvány 
munkacsoport tagjai javasoltak potenciális nemzetközi partnereket. 
Akár belső továbbképzéses keretek közé is meg lehetne hívni őket. Egyelőre kapcsolatfelvételben 
gondolkodnak, a szervezetfejlesztés végéig nem is terveznek mást. 
 
6. Őszi közgyűlés – november 6. 
Hírlevél kiküldése a közgyűlés előtt. 
Közgyűlésre témák: 

• szervezetfejlesztés 

• akkreditáció SE-mel 

• KATA 

• konferencia beszámoló 
 
7. Egyéb 
A berlini konferenciára a regisztrációs díjak és a követek utazási költsége már kifizetésre került, 
könyvelő készít kiküldetés rendelvényt. 


